
 

UCHWAŁA NR …./…./2023 

RADY POWIATU W GOŁDAPI  

z dnia … lutego 2023 roku 

 

 

w sprawie rozpatrzenia wniosku 

 

 
Na podstawie art. 16a ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym  

(t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 1526) w związku z art. 223 § 1, art. 242 § 1 i art. 244 § 2 ustawy  

z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego (t.j. Dz. U. z 2021 r.  

poz. 735 z późn. zm.) Rada Powiatu w Gołdapi uchwala, co następuje:  

 

 

 

§ 1. 

Uznaje się za zasadny wniosek z dnia 20 grudnia 2022 roku Sołtysa wsi Juchnajcie w sprawie 

odśnieżania drogi Gołdap-Skocze-Juchanjcie – Rożyńska Mały.  

  

§ 2. 

Upoważnia się Przewodniczącego Rady Powiatu w Gołdapi  do zawiadomienia wnioskodawcy  

o sposobie rozpatrzenia wniosku oraz przesłania odpisu niniejszej uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

§ 3. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

        Przewodnicząca Rady Powiatu  

              w Gołdapi  

 

 

    Alicja Anna Iwaniuk  



    Załącznik do Uchwały  

    Nr …../…../2023  

             Rady Powiatu w Gołdapi  

    z dnia …. lutego 2023 roku  
 

UZASADNIENIE 

 

W dniu 21 grudnia 2022 r. do Rady Powiatu w Gołdapi wpłynęła skarga Sołtysa wsi 

Juchnajcie w sprawie odśnieżania drogi Gołdap-Skocze-Juchnajcie – Rożyńsk Mały na pracę 

Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 11 stycznia 2023 r. podjęła 

czynności mające na celu ocenę przedmiotowej sprawy.  Po zapoznaniu się z dokumentacją 

Wnioskodawcy, a także z pisemnym stanowiskiem Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Gołdapi Komisja Skarg, Wniosków i Petycji postanowiła zaprosić skarżącą na kolejne 

posiedzenie w związku z rozbieżnościami ze skargą. W dniu 18 stycznia 2023 roku odbyło się 

ponowne posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, w trakcie którego komisja 

wysłuchała obie strony i po przeanalizowaniu powyższej skargi uznała, iż treść pisma wskazuje, 

że powinna zostać uznana za wniosek w rozumieniu Kodeksu postępowania administracyjnego. 

Powyższą decyzję podzieliła również wnosząca skargę.  

Pismem z dnia 20.01.2023 roku sołtys wsi Juchnajcie została poinformowała,  

że na posiedzeniu Komisji Skarg Wniosków i Petycji w dniu 18 stycznia 2023 za zgodą 

skarżącej  zamieniono powyższą skargę  na wniosek, a co za tym idzie przedłużono termin 

załatwienia sprawy o kolejny miesiąc.  

W dniu 02.02.2023 Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi udzieliła 

odpowiedzi na zapytanie Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji dotyczące 

możliwości poprawy odśnieżania drogi 1815N Gołdap – Skocze i dalej 1768N Juchnajcie – 

Rożyńsk Mały. Pani Dyrektor nie zgodziła się z twierdzeniem wnioskodawcy, że występują 

duże nieprawidłowości związane z zimowym utrzymaniem powyższej drogi. Wyjaśniła,  

że odśnieżanie przeprowadza się według określonego schematu wypracowanego przez wiele 

lat i sprawdzonego w praktyce. Są to działania prawidłowe uwzględniające całą sieć dróg, które 

są utrzymywane. Każda z ww. tras przejazdu pojazdu podczas akcji zima uwzględnia  

możliwości kadrowe, sprzętowe, czasowe, finansowe itp. Trasy zostały szczegółowo 

zaplanowane, a jeśli istnieje konieczność podjęcia szybszych działań, bądź wydłużenia pracy 

pracowników, ZDP czyni to i reaguje na każde zgłoszenie jakie otrzymuje. Jednocześnie 

przyznała, że z uwagi na trudne warunki pogodowe mogą sporadycznie występować pewne 

niedociągnięcia w funkcjonowaniu. 



Podkreśliła też, że nie zdarzyło się, aby jakakolwiek droga nie została odśnieżona  

po np. obfitych opadach śniegu. Pracownicy ZDP docierają do każdego zakątka 

administrowanej sieci drogowej. ZDP jest w stałym kontakcie ze służbami i mieszkańcami,  

a grafik pracy podawany jest do publicznej wiadomości. 

Pani dyrektor dodała, że faktem jest, że nie docierają wszędzie o jednakowej porze,  

ale przy  obecnych możliwościach kadrowych, sprzętowych i finansowych nie jest to możliwe.  

Ze stanowiskiem dyrektor ZDP nie zgodziły się osoby uczestniczące w posiedzeniu Komisji 

wskazując na sytuacje, których były bezpośrednimi świadkami a które zostały opisane w piśmie 

wszczynającym niniejsze postępowanie. Jednak postępowanie wyjaśniające nie zostało 

przeprowadzone z uwagi na postulat wnioskodawczyni mający na celu uniknięcie zdarzeń 

opisanych we wniosku na przyszłość a nie rozstrzygnięcie konkretnego zdarzenia. 

Rada po przeanalizowaniu wniosku i zapoznaniu się ze stanowiskiem Komisji skarg, 

wniosków i petycji oraz zgromadzonym przez nią materiałem podzieliła opinię Komisji  

o uznanie wniosku za słuszny biorąc po uwagę fakt, że występują pewne niedociągnięcia  

w odśnieżaniu dróg, co przyznała dyrektor ZDP i co jest również widoczne  

w przedstawionych przez nią materiałach  i zwraca się z apelem do Zarządu Dróg Powiatowych 

o dołożenie wszelkich starań,  żeby akcja odśnieżania przebiegała zawsze w miarę możliwości 

sprawnie i bez zakłóceń. 

 


